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Protokół nr XV/25 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

XV sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Samorządowym Centrum Kultury  

i Biblioteki w Morawicy – sala konferencyjna, (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka oraz Sekretarz Miasta i Gminy Pani 

Anna Kowalska. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
3. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2025-2029. 

4. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy Morawica na 2025 rok. 

5. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała dokonał otwarcia XV sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił o sprawdzenie 

kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XV sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest 

prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Biesaga 

2. Leszek Cygan 

3. Tomasz Domagała 

4. Bartosz Kruk 

5. Katarzyna Kubicka 

6. Dorota Pietrzyk 

7. Krzysztof Strąk 

8. Iwona Wenta 

9. Łukasz Wojda 

10. Łukasz Zawadzki 

11. Ryszard Znój 
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Nieobecni: 

1. Alicja Jamorska-Kurek 

2. Sebastian Król 

3. Piotr Polewczak 

4. Damian Woźniak 

 

Ad. 2  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że radni otrzymali protokół drogą elektroniczną. Nie było uwag do protokołu. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowanie anulowano. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z problemem, jaki wystąpił w eSesji – zgłosił 

wniosek formalny o powtórzenie tego głosowania, ponieważ był problem z obecnościami 

niektórych radnych. Jeśli nie ma głosu przeciwnego, proszę o przegłosowanie wniosku 

formalnego. Ponadto proszę o ponowne stwierdzenie kworum – na obrady przybył Radny 

Sebastian Król. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że XV sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, 

ponieważ bierze w niej udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Biesaga 

2. Leszek Cygan 

3. Tomasz Domagała 

4. Sebastian Król 

5. Bartosz Kruk 

6. Katarzyna Kubicka 

7. Dorota Pietrzyk 

8. Krzysztof Strąk 

9. Iwona Wenta 

10. Łukasz Wojda 

11. Łukasz Zawadzki 

12. Ryszard Znój 

 

Nieobecni: 

1. Alicja Jamorska-Kurek 

2. Piotr Polewczak 

3. Damian Woźniak 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny o reasumpcje głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Katarzyna 

Kubicka, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Łukasz Zawadzki, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Piotr Polewczak, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 12 radnych. 

Przystąpiono do ponownego głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Morawicy. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Katarzyna 

Kubicka, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Łukasz Zawadzki, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Piotr Polewczak, Damian Woźniak 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 12 radnych. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2025-2029. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w przedsięwzięciach nie ma żadnych zmian. Dostosowanie 

wartości w WPF w dochodach ogólnych planowanych i w wydatkach ogólnych planowanych do 

dochodów i wydatków w budżecie. Została zwiększona kwota dochodów o 202 283,29 zł – 

dotyczy to tylko dochodów bieżących. Dochody ogółem wynoszą 157 284 287,30 zł. Zmiany 

dotyczą wprowadzenia do budżetu środków związanych z pomocą finansową dla uchodźców, 

dotacji na zadania własne i zlecone, w tym. m.in. dotacji na wybory Prezydenta RP. 

Prognozowana wysokość wydatków też została zwiększono o 202 283,29 zł. Wydatki bieżące 

zwiększono o 78 783,29 zł. Wydatki majątkowe zwiększono o 123 500,00 zł. Wydatki ogółem 

wynoszą 167 814 178,80 zł. Zmiany w wydatkach dotyczą wprowadzenia świadczeń dla 

uchodźców z Ukrainy, wydatków na zadania własne i zlecone oraz jednego zadania majątkowego 

rocznego pn. „Budowa placu zabaw przy ZPO w Morawicy”.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Bartosz Kruk – proszę o zmianę pomyłki pisarski we wniosku o reasumpcję głosowania 

w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji a nie porządku obrad.  

- Radny Leszek Cygan – proszę o uwzględnienie w budżecie trzech wniosków dotyczących drogi 

powiatowej, czyli ul. Żeromskiego. 

1. Zaczynając od strony Kowali ul. Żeromskiego wydaliśmy w ubiegłym roku pieniądze na 

zrobienie projektu chodnika między osiedlem Echo a Kowalą. W Kowali jest już chodnik – 

byłoby takie połączenie. Jednocześnie wyprostowanie łuku między jednym osiedlem a drugim. 

Ten projekt został zrobiony i złożony w Starostwie Powiatowym. 

2. Między osiedlem Echo a skrzyżowaniem z ul. Podgórze – mieszkańcy Echo I i II żeby się 

dostać na przystanek na ul. Żeromskiego musza przejść bardzo wąskim chodnikiem. Chodnika 

ma 1,5 m, a w niektórych miejscach nawet poniżej metra szerokości. Jest w bardzo złym stanie, 

są dziury, zagłębienia dosyć spore. Jest to jedyne dojście do ul. Żeromskiego. Proszę  

o znalezienie pieniędzy na wyremontowanie tego chodnika.  

3. Nieszczęsne skrzyżowanie ul. Podgórze z ul. Żeromskiego. Po skierowaniu kilku pism – 

zebrała się komisja z Powiatowego Zarządu Dróg, która stwierdziła, że oznakowanie pionowe  

i poziome jest prawidłowe, po zaliczeniu drogi gminnej ul. Podgórze do drogi powiatowej należy 

przystąpić do zmiany stałej organizacji ruchu, czyli zmienić, że nie ul. Żeromskiego będzie 

główną droga tylko ul. Podgórze. 90% ruchu jest ul. Żeromskiego a nie ul. Podgórze – jeśli się 

zmieni organizację ruchu w drugą stronę, to będzie to jakaś parodia.  

Bardzo proszę o znalezienie środków na w/wym zadania i abyśmy doszli do porozumienia ze 

Starostwem. 
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Pan Burmistrz – Pan Radny ma w 100% rację. Na pewno będziemy dokładać wszelkich starań  

i zabiegać w Starostwie Powiatowym – żeby Starostwo uwzględniło te zadania w swoim 

budżecie. O skuteczności tych naszych starań nie mogę w tej chwili przesądzić. Wiadomo, że my 

nic Starostwu nakazać nie możemy. W sytuacji, gdy ta inwestycja będzie planowana, 

zabezpieczymy środki w naszym budżecie i w 50% pokryjemy koszty. Nasz udział i wsparcie 

finansowe w wysokości 50% nie wynika z żadnych przepisów – jest to pomoc, którą kierujemy 

dla Starostwo Powiatowego po to, aby szybciej mogli coś zrobić. Na pewno w tym kierunku 

będziemy poodejmować działania.    

 

Nie było innych pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2025-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Katarzyna 

Kubicka, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Łukasz Zawadzki, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Piotr Polewczak, Damian Woźniak 

Uchwała nr XV/137/25 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2025-2029 została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 4 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2025 rok. 

Pani Skarbnik poinformował, że po stronie dochodowej mamy tylko jedną zmianę – kwota 

400,00 zł to są opłaty, które wpłacają obywatele Ukrainy za pobyt w OSP Wola Morawicka. 
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Reszta, to przeniesienie między rozdziałami. Przedstawiła pozostałe zmiany dokonane  

w budżecie. 

Nie było pytań.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Katarzyna 

Kubicka, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Łukasz Zawadzki, 

Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Piotr Polewczak, Damian Woźniak 

Uchwała nr XV/138/25 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2025 rok została 

podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

Ad. 5 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

XV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 


